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Voor je zie je de eerste versie van de AAV-krant voor de komende Algemene Afdelingsvergadering op 20 

juni. Hierin staat alle informatie die je nodig hebt om de AAV goed door te komen, waaronder de agenda, 

verantwoordingen, kandidaatstellingen, begroting en wijzigingsvoorstellen. 

Op de AAV zullen we een nieuw bestuur en nieuwe commissievoorzitters verkiezen die vanaf 1 juli onze 

mooie afdeling draaiende kunnen houden! Daarnaast zullen we de verantwoordingen van het bestuur en 

de commissies bespreken en kun je vragen stellen. Ook stemmen we over moties en wijzigingsvoorstellen 

die je zelf ook kunt indienen op de website. 

Als dagvoorzitter en notulist op de AAV worden Stein Jonker en Sjoerd Pol voorgedragen. Zij zorgen 

ervoor dat de vergadering soepel verloopt en dat alles wat we bespreken wordt vastgelegd. De 

voorgestelde stemtelcommissie bestaat uit Wessel Fonck en Doetje van Engelen, aan te vullen met een 

derde lid. 

We willen graag dat de vergadering vooral prettig verloopt. Daarom willen we je eraan herinneren dat 

DWARS een gedragscode heeft. Deze kan je hier lezen. 

In de komende dagen zullen nog nieuwe versies van deze AAV-krant en andere documenten volgen, houd 

daarvoor de website goed in de gaten.  

Mocht je nog vragen hebben, dan kun je altijd mailen naar secretaris.nhfl@dwars.org. 

 

Namens het bestuur wens ik je een prettige Zomer-AAV en ik hoop je dan te zien! 

 

Janko Wiebenga 

Secretaris DWARS Noord-Holland – Flevoland  

https://dwars.org/wp-content/uploads/2022/06/Gedragscode-laatst-gewijzigd-21-11-2021-1.pdf
https://dwars.org/nhfl/zomer-aav/documenten/
mailto:secretaris.nhfl@dwars.org
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De vergadering vindt plaats in CREA, gevestigd op de Nieuwe Achtergracht 170 in Amsterdam. 

Dit is een concept agenda. In nieuwe versies van de AAV-Reader wordt deze mogelijk bijgewerkt. 

Tijd Wat 
19.15 Inloop 
19.30 Opening 
19.35 Instemmen van het presidium en de stemtelcommissie en vaststellen van de agenda en winter-

AAV notulen 
19.40 Mededelingen en opening door het dagpresidium 
19.45 Verantwoording Afdelingsbestuur 
20.15 Verantwoording Cultuurcommissie (CuCo) 
20.20 Verantwoording Diversiteitscommissie (DivCo) 
20.25 Verantwoording Internationaalcommissie (InterCom) 
20.30 Verantwoording Commissie lokale politiek (LoPoCo) 
20.35 Verantwoording Zoekcommissie (ZoekCie) 
20:40 Verkiezingen 
21.25 Pauze 
21.20 Benoeming Kascommissie en Zoekcommissie 
21.45 Financiën 
21:55 Wijzigingsvoorstellen 
22:15 Moties 
22:20 Uitslagen verkiezingen 
22:25 W.v.t.t.k./Rondvraag 
22:30 Afsluiting en Afscheid 
22:35 Samen iets drinken 

 



DWARS Noord-Holland – Flevoland | AAV-Krant (V5) | Zomer-AAV 2024 | 20 juni

5 

Heb je vragen aan het bestuur naar aanleiding van de verantwoordingen? Je kunt vragen stellen op 

dwars.org/nhfl/zomer-aav/vragen/. Als je wilt dat het bestuur tijd heeft om zich hierover te beraden, stuur 

je vragen dan uiterlijk 72 uur voor de AAV op. Vragen indienen daarna en op de AAV zelf is ook mogelijk, 

alleen is dat vooral bij moeilijkere en inhoudelijkere vragen niet wenselijk. Ook over onderwerpen die niet 

langs zijn gekomen in de verantwoordingen kun je vragen stellen. 

Lieve vrienden, 

Klaar is Kees! Het was een ontzettend druk jaar waarin enorm veel is gebeurd, en waarin de afdeling 

mooie en belangrijke stappen heeft gezet. Bovenal was het een jaar waar we als bestuur ontzettend van 

hebben genoten! 

Bestuur 
We begonnen ons bestuursjaar met acht bestuursleden, en eindigden het ook met acht. Het bestuur is 

ontzettend stabiel gebleken, met veel ruimte voor gezelligheid. Bovendien was het een zeer professioneel 

bestuur, met veel slagkracht en eigen initiatief. 

Zoals eerder vermeld was het aan het begin van het jaar soms even zoeken hoe we de acht 

persoonlijkheden van de bestuursleden het beste bij elkaar konden laten komen. Hier is het hele jaar met 

zijn allen hard aan gewerkt, waardoor iedereen uiteindelijk ten volle en met veel plezier hun taken uit kon 

voeren. Aan het einde van onze termijn kregen sommige bestuursleden het wat drukker, maar gelukkig 

stond de rest toen klaar om eventuele taken die bleven liggen razendsnel op te pakken. Dat kenmerkt dit 

bestuur!  

Campagne 
Vlak nadat we waren begonnen aan ons bestuursjaar, bleek dat we niet één, maar twee verkiezingen 

konden gaan draaien: de Tweede Kamerverkiezingen en de Europese Verkiezingen. 

Onze campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen was enorm succesvol. We hebben ongelooflijk veel 

geflyerd, en daarmee veel jonge kiezers bereikt en overtuigd van onze idealen. We waren enorm 

zichtbaar, en hebben hier veel complimenten voor gekregen. Ook ons grote jongerendebat in Weesp viel 

in de smaak, en viel zelfs op in de media. 

De campagne voor de Europese Verkiezingen loopt op het moment van schrijven nog. We hebben ervoor 

gekozen deze wat minder ambitieus in te richten dan die voor de Tweede Kamerverkiezingen. Die 

campagne hief qua intensiteit namelijk een zware tol op ons bestuur, waardoor we voor een handjevol 

https://dwars.org/nhfl/zomer-aav/vragen/


DWARS Noord-Holland – Flevoland | AAV-Krant (V5) | Zomer-AAV 2024 | 20 juni

6 

laagdrempelige activiteiten en een eindsprint zijn gegaan voor de Europese campagne. Wij geloven dat 

we op deze manier alsnog een zichtbare en succesvolle campagne draaien! 

Binnen onze campagnes hebben wij niet alleen de ruimte geboden voor het rauwe die-hard 

campagnevoeren, maar ook voor nieuwe leden om laagdrempelig aan de campagne te kunnen ruiken. 

Dat hebben we onder andere gedaan aan de hand van een watchparty, tweemaal een jongerendebat en 

een campagnetraining. 

Het succes van onze campagnes was nooit zo groot geweest zonder de JS Noord-Holland. We hebben 

onmiddellijk de handen ineengeslagen om samen de campagnes te dragen, en dit ging uiterst soepel. De 

communicatie verliep door onze tweewekelijkse gezamenlijke overleggen gesmeerd, en we hebben elkaar 

goed aan kunnen vullen. De samenwerking bij de Europese campagne was door de keuze om landelijk 

geen gezamenlijke campagne te draaien veel minder vanzelfsprekend, maar we zijn blij dat dit de verdere 

samenwerking tussen ons niet in de weg heeft gestaan. Al met al dus heel veel dank aan de toppers van 

de JS Noord-Holland! 

 

Afdelingsontwikkelingen 
Sinds 1 juli 2023, de ingangsdatum van ons bestuursjaar, is DWARS Noord-Holland – Flevoland netto 24 

leden groter geworden! We zijn als afdeling dus gegroeid, maar niet met hele overweldigende cijfers. Op 

het moment van schrijven bedraagt ons ledenaantal 1063 leden. 

Rond de Tweede Kamerverkiezingen mochten wij explosief veel nieuwe leden verwelkomen. In deze 

periode telden wij rond de 1150 leden. In de periode na deze verkiezingen tot het moment van schrijven 

zijn we dus ook weer veel leden kwijtgeraakt. Wat hiervan de reden is blijft speculeren. Het is in ieder 

geval belangrijk om (nieuwe) leden te blijven betrekken bij de afdeling, bijvoorbeeld aan de hand van 

belrondes. Dit instrument hebben wij in onze termijn weer geïntroduceerd, maar we zijn er niet even vaak 

aan toegekomen. Wij bevelen het nieuwe bestuur dus aan om dit instrument te blijven gebruiken, en op 

zoek te gaan naar een manier om dit structureler in de werkzaamheden van het bestuur op te nemen. 

Naamswijziging 
Naast de twee campagnes wachtte er bij ons aantreden nog een andere flinke kluif: de naamswijziging. 

Een motie op de Zomer-AAV van 2023 riep ons op om met een inclusievere afdelingsnaam te komen, en 

dit proces voor een zo groot mogelijk deel binnen onze bestuurstermijn rond te krijgen. Nu op al onze 

kanalen, documenten, webpagina’s en banners prachtig “DWARS Noord-Holland – Flevoland” staat, 

durven wij dus wel te stellen dat dit gelukt is.  

Wel had het hele proces flink wat voeten in de aarde. Het is een aardige procedurele en administratieve 

opgave gebleken, waarbij veel rechtlijnige communicatie nodig was. Uiteindelijk hebben wij een juiste 
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overlegvorm met het Landelijk Bestuur voor elkaar weten te boksen, van waaruit we een mooi 

stappenplan op tafel kregen en dit hele proces toereikend hebben begeleid. Het was prachtig dat het 

Landelijk Bestuur naar aanleiding van onze succesvolle werkwijze nu ook beleid heeft geschreven over 

naamswijzigingen, en dat we onze naamswijziging op een feestelijke manier hebben kunnen 

bekendmaken met DWARSers door het hele land. We hebben hier zelfs nog media-aandacht voor 

gekregen. 

Politiek 
Toen DWARS Noord-Holland – Flevoland nog DWARS Amsterdam was, richtten onze politieke 

beslommeringen zich vooral op Amsterdam. We uitten ons vooral op de actualiteiten in deze gemeente, 

en sloten vooral aan bij de fractievergaderingen van GroenLinks Amsterdam. In onze 

winterverantwoording schreven wij al dat wij naar aanleiding van onze naamswijziging onze focus wilden 

verleggen naar een breder politiek perspectief buiten Amsterdam. Dit is ontzettend goed gelukt! We 

hebben waardevolle connecties gelegd met verschillende GroenLinkse afdelingen, zoals Almere, Alkmaar 

en de provincie Flevoland. Ook hebben wij ons op X (voorheen Twitter) regelmatig uitgesproken over 

gebeurtenissen in bijvoorbeeld de Almeerse politiek.   

Activiteiten 
We hebben in het afgelopen jaar ontzettend veel activiteiten georganiseerd. Hiermee hebben we ruim 

voldaan aan ons streven om minimaal twee activiteiten per maand te organiseren. Ook hebben we ons 

gehouden aan de locatiequota voor locaties buiten Amsterdam en in Flevoland; beleidsdoelen die enorm 

belangrijk voor ons waren.  

Als we terugkijken op onze jaaragenda, zien we een mooie mix aan inhoudelijke en luchtige activiteiten. 

Serieus als het moest, en gezellig als het kon. Ook hebben we veel nieuweledenavonden georganiseerd, 

die onze nieuwe leden een fijn inkijkje gaven in onze vereniging. We denken dat we de behoefte van onze 

leden daarmee tegemoet zijn gekomen. 

We zijn enorm enthousiast omgesprongen met het organiseren van onze activiteiten, en soms misschien 

zelfs wat té enthousiast. Er waren weken waarin we meerdere activiteiten hadden georganiseerd, en we 

hebben gezien dat de exclusiviteit van onze activiteiten voor de leden dan wat achteruit gaat, waardoor ze 

wegblijven. Een volgend bestuur kan er dus over nadenken om wat efficiënter met deze bestuurstaak om 

te gaan. Het is namelijk veel waardevoller om veel leden bijeen te hebben bij wat minder activiteiten, dan 

weinig leden bij heel veel. 

Ten slotte hebben onze fantastische commissies ook niet stilgezeten. Zo heeft elke commissie goed 

meegedacht met de invulling van onze campagnes en politieke lijn. Ook heeft de Cultuurcommissie nog 

een intrigerende filmavond georganiseerd, en was de Diversiteitscommissie betrokken bij onze 
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fotowedstrijd. Hoewel de commissies moeite hadden om actieve leden te vinden, hebben ze er toch het 

maximale uitgehaald. Duizendmaal dank en hulde dus aan Jonathan, Inge, Eric en Aydin! 

 

Tot slot 
Wij denken dat we als bestuur een fantastische termijn hebben neergezet. We hebben al onze 

beleidsdoelen gehaald, en hebben een nieuwe, bruisende afdeling op de kaart gezet. Dit had niet gekund 

zonder al onze lieve en meedenkende leden, dus heel veel dank! Ook veel dank richting onze dierbare 

afdelingsbuddy Ruben (<3) die altijd voor ons klaarstond en de JS Noord-Holland voor de fijne 

samenwerking. Ten slotte ook nog heel veel dank aan alle andere toppers die zich voor onze afdeling 

hebben ingezet, met die van de Kas- en Zoekcommissie in het bijzonder. 

Graag hopen wij bij wijze van afscheid en reflectie onze leden te zien en spreken bij de Zomer-AAV! 

Hasta la vista, 

Het bestuur    

 

Voor DWARS Noord-Holland – Flevoland zijn diversiteit en inclusie ongelooflijk belangrijk. Het              zijn 

kernpunten van DWARS, en belangrijke pijlers onder ons beleid. Daarom leggen wij nu wederom 

verantwoording af over de diversiteit van de sprekers die wij hebben uitgenodigd voor onze activiteiten 

van het afgelopen jaar. 

Het bestuur van DWARS Noord-Holland – Flevoland heeft in onze termijn een flinke rits activiteiten 

georganiseerd waarvoor sprekers zijn uitgenodigd. Denk dan aan sprekersavonden, campagneactiviteiten, 

rondleidingen door gemeenteraden en Provinciale Staten en lezingen. Hierbij hebben wij qua locaties 

uiteraard gelet op een mooie spreiding over onze afdeling, zodat we niet alleen Amsterdam, maar ook 

veel andere plaatsen hebben aangedaan. 

Wat betreft deze activiteiten hebben wij niet alleen rekening gehouden met een zo breed mogelijk scala 

aan onderwerpen waarover de sprekers konden vertellen, maar ook met een zo divers mogelijke mix op 

het gebied van genderidentiteit, seksuele oriëntatie en culturele en etnische achtergronden van deze 

sprekers. Onderaan de streep zijn wij ervan overtuigd dat we gaandeweg het bestuursjaar een hele mooie 

en diverse selectie aan sprekers mogelijk hebben gemaakt, en zijn we ontzettend blij met dit resultaat. 
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Basta! Een jaar vol bestuursvergaderingen, activiteiten, flyeren, overleggen, handjes schudden, linkse 

samenwerking, naamswijzigingsdrama en schoolbezoekjes zit erop. Er is in het afgelopen bestuursjaar echt 

enorm veel gebeurd, dus het is goed om daar vanuit mijn rol als voorzitter eens op terug te blikken en te 

reflecteren. 

Het afgelopen halfjaar was weer even vol als het eerste halfjaar van onze bestuurstermijn. Het waren de 

zes maanden waarin we onze afdeling haar langverwachte nieuwe naam gaven, een mooie tweede 

campagne op poten zetten met onze vrienden van de JS en al onze beloften uit ons beleidsplan 

inwilligden. Al deze prestaties – en alle prestaties uit ons eerste halfjaar daarbovenop – maken mij enorm 

trots, en ik denk dat ik alle processen eromheen als voorzitter goed begeleid heb.  

In mijn winterverantwoording schreef ik dat ik meer maatschappelijke impact wilde bereiken met onze 

activiteiten. Ook dit is gelukt, onder andere door te vrijwilligen bij Bevrijdingspop Haarlem en mee te 

doen met de Nacht van de Vluchteling. Het was ontzettend mooi om als afdeling ook buiten DWARS van 

waarde te kunnen zijn. Ook schreef ik dat de samenwerking met de JS Noord-Holland me goed was 

bevallen, en het doet me deugd dat deze banden alleen maar verder zijn verstevigd. Deze samenwerking 

was voor de Europese campagne veel minder vanzelfsprekend, en ik ben ook blij dat we elkaar zijn blijven 

vasthouden. Veel dank dus ook voor onze linkse vrienden! 

Al deze prestaties waren onmogelijk geweest zonder mijn lieve bestuursgenoten, op wie ik enorm fier 

ben. Naast alle gezelligheid en grappige momenten brachten ze ons bestuur en onze afdeling ook een 

enorme dosis professionaliteit, wat ervoor zorgde dat ik als voorzitter ook eens achterover kon leunen. Het 

was een enorm waardevolle ervaring om iedereen zo te zien groeien in het afgelopen jaar: niet alleen als 

bestuurder, maar vooral als persoon. Dus, Janko, Elise, Tijn, Sandro, Frank, Hendrik en Rens: duizendmaal 

dank voor ons prachtige jaar samen! In het bijzonder ook aan Hendrik, die als vice-voorzitter altijd voor me 

klaarstond. 

Toch was niet alles rozengeur en maneschijn. In mijn termijn heb ik gezien hoe Nederland rechtsaf is 

geslagen, en wat voor impact dit ook in onze afdeling heeft gehad. Juist nu is het enorm belangrijk om je 

in te zetten voor onze vereniging en je uit te spreken voor een samenleving die eerlijk, inclusief en 

duurzaam is. Jongeren hebben de toekomst en moeten altijd strijdbaar en geduldig blijven, net zolang 

dat nodig is. In dat licht wil ik graag afsluiten met de zalvende woorden van Spinvis: 
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Vecht met alles wat je hebt 

Verlies het goed 

Wacht dan tot het lichter wordt 

Je hebt de tijd 

Heel veel liefs, 

Tom 

 

Twee verkiezingscampagnes, een naamswijziging en nog heel wat andere dingen die op ons pad kwamen: 

van een rustig bestuursjaar kunnen we zeker niet spreken! Wel van een bewogen, bevlogen, leerzaam en 

wat mij betreft ook heel geslaagd jaar. Daarbij was het fijn dat we met een groot bestuur waren, waardoor 

we elkaar konden ondersteunen waar nodig. Ikzelf wil in het bijzonder Frank en Rens bedanken, die altijd 

klaar stonden om te helpen met bijvoorbeeld de website als ik even niet beschikbaar was.  

Wat betreft dit jaar voor mij als secretaris, is alles over het algemeen goed gegaan. De vaste taken als het 

maandelijks versturen van nieuwsbrieven, en het rondsturen van de notulenspin liepen in grote lijnen zoals 

ik dat van plan was. Tussen de notulenspins zat soms wat meer tijd dan ik graag gewild had, maar 

uiteindelijk hebben jullie als het goed is wel alles kunnen teruglezen.  

Een verrassend grote taak op secretarisgebied was daarnaast dit jaar het doorvoeren van de 

naamswijziging. Pas als de afdelingsnaam veranderd moet worden, kom je erachter in hoe ontzettend veel 

krochten van de website, nieuwsbrief en andere systemen deze genoemd staat. Gelukkig is inmiddels 

(vrijwel) overal de naam veranderd en hebben Frank, Judith ervoor gezorgd dat alle nieuwe e-

mailadressen correct ingesteld zijn. Het aankomende bestuur hoeft hier dus niet meer mee aan de slag. 

Daarnaast heb ik als secretaris mijn steentje bijgedragen aan de ledenbinding door het coördineren van 

de belrondes waarmee we begonnen zijn, en het versturen van welkomstmailtjes. Met dit laatste ben ik 

pas vrij laat in het bestuursjaar begonnen, maar mijn opvolger kan dit met het standaardmailtje dat nu 

klaarligt zonder al te veel moeite voortzetten. 

Ook heb ik dit jaar voor het eerst van alle leden in de groepsapps het lidmaatschap gecheckt om 

datalekken te voorkomen. In het nieuwe landelijke beleid is het de bedoeling dat dit vanaf nu elk jaar gaat 

gebeuren.  

Twee laatste, zeker niet onbelangrijke wapenfeiten van dit jaar zijn de verkiezingscampagnes die we 

gedraaid hebben. Na een hele volle en geslaagde campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen, heb ik 

helaas wat minder aanwezig kunnen zijn bij de Europese campagne vanwege mijn afstuderen. Wel heb ik 
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geprobeerd te blijven zorgen dat alles op tijd op de website kwam te staan en dat de aanmeldingen voor 

activiteiten soepel liepen.  

Al met al denk dat we met zijn achten een hele hoop voor elkaar gekregen hebben dit jaar, en ik hoop dat 

onze opvolgers goed verder kunnen met wat wij achterlaten! 

 

Strijdvolle DWARSers  
Wat een jaar hebben we achter de rug. Het moment dat ik dit schrijf zijn de Europese verkiezingen bijna, 

en is de campagne dus nog in volle gang. Met deze campagne hebben we natuurlijk wel rekening kunnen 

houden in de begroting, dus dat is fijn. 

Penningmeester 
Als penningmeester ben ik bezig geweest met de standaard werkzaamheden. Geld uitgeven, declaraties 

vergoeden, locaties regelen en voor het volgend bestuur de pennie zaken goed achterlaten. De inventaris 

is aan het begin van het bestuursjaar opgemaakt, nu is er niet heel veel mee gebeurd en door alle drukte 

van de campagne hebben we helaas niet alles goed kunnen bijhouden. Alles wat erin en eruit is gegaan, 

is bijgehouden door bestuursleden. Nu wordt er voor de overdracht en het liefste voor de AAV weer goed 

opgemaakt. De beamer die is niet meer teruggekomen. Samen met de landelijk penningmeester heb ik 

gekeken hoe dit opgepakt moest worden. Helaas is er geen regelgeving voor inventaris, ook niet 

landelijk, dus hebben we het er zo bij gelaten.  

Een nieuwe locatie 
Helaas is er nog onzekerheid over de nieuwe locatie. CREA heeft een soort van gezegd dat we eventueel 

toch wel bij CREA kunnen blijven zitten, maar hier horen we eind juni pas wat over. In de tussentijd ben ik 

nog steeds druk op zoek en zijn we ook aan het kijken of we kosten kunnen besparen en het volgende 

bestuur misschien toch wel moet vergaderen in een bieb, cafeetje of bij mensen thuis. 

Begroting 
GroenLinks Noord-Holland heeft geen toezegging gedaan, maar wil nu toch om tafel gaan zitten. Hoe dit 

invloed kan hebben op de gelden is nog onduidelijk. Samen activiteiten organiseren op hun kosten of 

gedeelde kosten is natuurlijk al fijn. Of het gesprek met dit bestuur of het volgend bestuur gaat 

plaatsvinden is nog niet duidelijk. Op 8 juni is er nog een kascommissie vergadering waar we de laatste 

controle hebben, het kascommissie verslag ontvangen jullie dan ook na 12 juni. 

Huidige stand van zaken 



DWARS Noord-Holland – Flevoland | AAV-Krant (V5) | Zomer-AAV 2024 | 20 juni

12 

In de begroting kunnen jullie zien hoe de financiën er nu voor staan. Verder zijn er nog minimaal 3 

verwachte uitgaven: 

1. € 667,69 voor het EU PJO debat is Wesopa, waar we € 584,22 van declareren bij andere PJO’s die 

meededen. 

2. Een correcte rollup banner en stickers met onze afdelingsnaam en site erop, deze kosten kunnen 

wij bij DWARS landelijk declareren. De kosten hiervan komen onder algemene acties, die uitgaven 

zijn dan ook meer, maar de inkomsten daarvoor zijn gelijk aan de uitgaven voor het 

promotiemateriaal. 

3. Kosten voor de AAV. 

Voor de rest zijn er nu nog geen uitgaven en inkomsten gepland voor 1 juli (de overdrachtsdatum).  

 

Mochten jullie vragen hebben voor de AAV kunnen jullie mij altijd mailen. Ik zwaai af als penningmeester 

en wil het huidige bestuur nog bedanken voor het overleven van dit enerverende bestuursjaar, met de 

twee campagnes. 

 

Liefs,  

Elise  

 

Bezoek fractievergaderingen  

Als bestuurslid politiek ben ik mij, in het kader van een minder hoofdstedelijke blik, gaan focussen op het 

bezoeken van meer verschillende lokale fracties van GroenLinks. Amsterdam heb ik als basis gebruikt. 

Daar ben ik in het begin het meest geweest.   

Om mijn blik te verbreden en kennis te maken met andere fracties, heb ik deelgenomen aan een 

provinciale ledenvergadering en daarnaast heb ik ook een aantal fractievergaderingen bijgewoond. Dit 

was anders dan ik in eerste instantie had verwacht. De fractievergaderingen waren soms lastig te volgen 

aangezien ik iedereen nog moest leren kennen en de agendapunten nieuw voor mij waren.   

Blog 

Ik probeer iedere maand een blog te schrijven over de politieke gebeurtenissen. Het liefst doe ik dat over 

lokale politiek, maar het kan ook zijn dat het over landelijke politiek gaat als dat het overheersende thema 

is. Een voorbeeld hiervan zijn de verkiezingen. Ik laat de blogs altijd van tevoren lezen door mijn 



DWARS Noord-Holland – Flevoland | AAV-Krant (V5) | Zomer-AAV 2024 | 20 juni

13 

medebestuursleden voor feedback. Deze feedback verwerk ik meestal in de blogs, waarna ik ze op 

spelling laat checken zodat de blog altijd foutloos online komt.   

De blogs zijn het leerzaamste wat ik het afgelopen jaar heb gedaan. Ik ben erachter gekomen dat ik korte 

stukjes schrijven best leuk vind. Het is iets waar ik na dit jaar meer over wil leren en vaker wil doen.   

Ondersteuning  

Naast mijn standaard taken probeer ik ook de andere bestuursleden te helpen als dat nodig is. Dit kan 

bijvoorbeeld op het gebied van vormgeving zijn, aangezien ik hier veel ervaring mee heb. Een voorbeeld 

hiervan is de presentatie tijdens onze eerste pubquiz. De helft van de slides heb ik zelf in de huisstijl 

vormgegeven om Tijn te ontlasten. 

Reflectie  

Al met al vond ik het afgelopen bestuursjaar leerzaam, maar het kon zeker beter. Ik had niet altijd de juiste 

focus. Doordat ik mijn afstuderen en het bestuursjaar met elkaar wilde combineren, merkte ik al snel dat ik 

niet altijd mijn aandacht even eerlijk kon verdelen. Het was niet de tijd die ik tekortkwam, maar wel de 

mentale ruimte die mijn portefeuille verdiende. Daarom wil ik ook als tip meegeven aan mijn opvolger: kijk 

naar de ruimte die je vrij kunt houden voor DWARS. Niet alleen de uren die je kwijt bent aan je eigen 

opdrachten, maar ook de ruimte om mee te denken met je bestuur. 

 

Ik wil graag terugkijken op dit drukke jaar met maar liefst twee campagnes door na te gaan wat voor 

doelen ik aan het begin van het jaar heb gesteld en of ik deze heb gehaald.  

 

• Allereerst wilde ik meer zichtbaarheid van het bestuur creëren. Naast een voorstelrondje aan het 

begin van het jaar heb ik daarom ook af en toe een ‘keek op de week’ geplaatst (met veel dank 

aan Hendrik, het bestuurslid cultuur & maatschappij), zodat leden een beter beeld hebben van wat 

wij als bestuur allemaal doen in een week. Dit doel is dus wat mij betreft gehaald. 

• Daarnaast wilde ik activiteiten ruim van tevoren op sociale media en Whatsapp aankondigen 

(minstens 3 weken van tevoren) en reminders plaatsen. Door de grote hoeveelheid activiteiten in 

verband met de campagne is het niet altijd gelukt activiteiten 3 weken van tevoren te plaatsen, 

maar toch denk ik dat de promotie relatief goed is gegaan en leden altijd goed op de hoogte 

waren van welke activiteiten er allemaal aan zaten te komen. 
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• Ook wilde ik maandelijks een overzicht maken van alle activiteiten die voor die maand op de 

planning staan. Dit is bijna elke maand gelukt en de maanden dat dit niet is gelukt was een 

overzicht niet nodig.  

• Ik wilde na elke activiteit een terugblikpost maken. Ook dit is vaak gelukt. Wanneer het niet lukte 

om een post te maken, heb ik de activiteit gedeeld in de Instagram Story. Hierover ben ik dus 

tevreden. 

• Ik heb ook voor mijzelf het doel gesteld om na te denken over manieren om (nieuwe) leden te 

bereiken en naar activiteiten toe te trekken. Dit is er af en toe een beetje bij ingeschoten door de 

drukte van de campagne. Wel heb ik met onze voorzitter Tom hier een keer over gebrainstormd en 

een document opgesteld met tips voor het volgende bestuur. Ik hoop dat zij dit volgend jaar 

zullen oppakken.  

 

Al met al kijk ik terug op een druk, bewogen en super interessant jaar waarin ik ontzettend veel heb 

geleerd! Ik ben trots op alles wat wij als bestuur hebben bereikt en kijk ernaar uit om te zien hoe een 

volgend bestuur dit voortzet.  

 

Beste leden, 

Dat ging weer best snel, zo’n jaar afdelingsbestuur. Maar ik zie dat als een goed teken, want dat betekent 

dat we niet stil hebben gezeten en dat we in een leuk team hebben samengewerkt. Het afgelopen jaar 

ben ik jullie bestuurslid Internationaal & Digitale Zaken (extra portefeuille) geweest. Hieronder lezen jullie 

mijn verantwoording. 

Algemene bestuurstaken 
We hebben tijdens ons afdelingsjaar drie grote dossiers afgehandeld: twee belangrijke 

verkiezingscampagnes en de naamswijziging. Uiteraard is iedereen van het bestuur hierbij betrokken 

geweest, zie ook mijn portefeuilles hieronder. Ik heb meegedacht en meegeholpen bij activiteiten, 

uitingen en beleid. Zo heb ik bijvoorbeeld onderzoek gedaan naar het referendum Hoofdgroenstructuur in 

de gemeente Amsterdam. Als afdelingsbestuur hebben we gekozen om een advies te geven voor een 

tegenstem. 

Internationaal 
Als afdelingsbestuur blijft het moeilijk om een afweging te maken welke activiteiten je aanbiedt. Ik ben er 

zelf van overtuigd dat je Engelstalige activiteiten moet aanbieden, wil je een verwelkomende sfeer voor 

niet-Nederlandssprekende leden maken. Aan de andere kant ben je afhankelijk van de opkomst en 
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beschikbaarheid van bijvoorbeeld sprekers. Er was het plan om in campagnetijd een Engelstalige activiteit 

te organiseren. Deze moest plaatsmaken voor een debat van DWARS Landelijk. Ik wil mijn opvolger(s) 

meegeven om bewust te blijven van de kansen die er op dit vlak liggen. 

Verder heb ik als taak om mijn medebestuursleden te ondersteunen met vertalen in de Engelse taal. Ik wil 

mijn opvolgers afdelingsdocumenten vertaald in het Engels nalaten. Voor deze AAV wil ik beschikbaar 

staan om te tolken zo nodig, zodat iedereen mee kan doen. Ook ben ik buddy geweest van de 

Internationaalcommissie, daarover kunnen jullie in de verantwoording van die commissie lezen. Ik wil 

mensen vooral oproepen bij deze commissie te komen! 

Digitale Zaken 
Als bestuurslid Digitale Zaken heb ik de taak op me genomen om de digitale omgevingen van onze 

afdelingen te ordenen. Qua appgroepen zijn dit er al heel wat: elke regiegroep en commissie heeft er 

één. Nu deze appgroepen zijn toegevoegd aan een community, is het laagdrempeliger voor leden om 

erbij te komen. Voor onze opvolgers is het ook makkelijker te overzien welke plekken de afdelingen heeft. 

Verder is het landelijke appgroepenbeleid nu van toepassing. Dat betekent dat alleen leden in de 

appgroepen kunnen. Voor niet-leden is het aankondigingskanaal wel toegankelijk. 

Voor onze naamswijziging heb ik in kaart gebracht welke e-mailadressen er nu bestaan en welke adressen 

er uiteindelijk nodig zijn. Nu heeft elk bestuurslid en commissie een e-mailadres volgens een vast schema: 

je kunt bij bijvoorbeeld bereiken op internationaal.nhfl@dwars.org. Nu de wisseling van besturen en 

commissievoorzitters er aankomt is dit aanleiding om een schoonmaak van mailboxen en archief te 

ondernemen. 

Mijn digitale kennis kwam verder van pas bij het streamen van het debat in theater Wesopa voor de 

tweede keer. Ik zie streamen als een uitgelezen kans om activiteiten als deze toegankelijk te maken. 

Streamen is niet voor iedereen weggelegd, dus ik help mijn opvolgers graag bij het wegwijs worden 

hierin. 

Persoonlijke noot 
Als laatste wil ik mijn fantastische bestuurscollega’s bedanken: Elise, Hendrik, Janko, Rens, Sandro, Tijn en 

Tom. We waren een prachtig achttal. En uiteraard gaat ook mijn dank naar onze commissievoorzitters en 

andere (actieve) leden! 

Mochten jullie vragen hebben, stuur me gerust een berichtje of stel ze op de AAV! Ik hoop jullie dan 

uiteraard te zien. :) 

 

Liefs, 

Frank Lemmers 
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Ik vond het een leuk en afwisselend jaar. Ik ben blij en tevreden over de dingen die ik voor het eerst heb 

gedaan, al vond ik dat af en toe nog best spannend. Ik heb een paar keer genotuleerd bij 

bestuursvergaderingen en de vergaderingen van de campagnecommissie voorgezeten, ben bij activiteiten 

gesprekjes aangegaan met nieuwe leden om hen te leren kennen, heb twee grote debatten 

georganiseerd en bij de campagneaftrap van DWARS en JS in Amsterdam drie kandidaat-

Europarlementariërs geïnterviewd, en daarna een Q&A gemodereerd. Ik heb gedurende het jaar met veel 

mensen van verschillende ‘niveaus’ te maken gehad: van politici die ik benaderd heb om met ons mee te 

gaan flyeren, tot nieuwe leden die ik opbelde om over DWARS te praten. Ook ben ik regelmatig bij 

bijeenkomsten van GroenLinks geweest om het jonge geluid te laten horen. Natuurlijk heb ik bij dit alles 

ook veel leuke mensen leren kennen! Veel dank aan alle fijne mensen binnen en buiten DWARS bij wie ik 

m’n verhalen kwijt kon over alles wat me bezighield.  

 

Laat ik beginnen door te zeggen dat ik ontzettend trots ben wat ons bestuur allemaal voor elkaar heeft 

gekregen in een jaar tijd. We hebben met ontzettend veel toewijding een groot aantal zeer diverse 

activiteiten kunnen organiseren. Als bestuurslid Cultuur en Maatschappij wil ik hier vooral ingaan op mijn 

doelen uit het beleidsplan. 

1. Een lezing organiseren met als thema maatschappelijke inzet. 

Op 18 april organiseerden we onder mijn leiding de Samenlezing, een avond waarbij verschillende 

sprekers kwamen vertellen over de bijzondere manier waarop zij bijdragen aan de samenleving. Het was 

een optimistische en gezellige avond met als belangrijkste boodschap: Zie je iets waarvan je denkt ‘dat 

moet anders’, begin gewoon! De sprekers die aan het woord kwamen, waren: 

• Saskia Noordhuis, directeur van Stichting Noordje, die zich inzet voor taal- en cultuuronderwijs in 

Amsterdam Noord. 

• Mohamad Belkasmi, gemeenteraadslid namens de PvdA in Amsterdam over manieren om 

jongeren uit de criminaliteit te houden. 

• Marloes ten Ham en Wiljan Linders, vrijwilligers bij de Regenboog Canon, die zich inzet voor het 

creëren van een canon voor queer geschiedenis. 

Bij het organiseren van de lezing heb ik geprobeerd om diversiteit in sprekers te creëren. Er spraken 

tijdens de Samenlezing mensen van binnen en buiten de politieke met verschillende 

achtergronden. 
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2. Samen met DWARS wil ik graag een dag organiseren waarbij we de verbinding zoeken tussen 

verschillende linkse politieke partijen. Hierbij wil ik cultuur, muziek, optredens etc. inzetten om de 

verbinding tussen verschillende mensen op te zoeken. 

Gedurende het jaar zijn we verschillende samenwerkingen aangegaan. De samenwerking met JS springt 

er het meeste uit. Ter afsluiting van het jaar organiseren we met DWARS een Open Podium, waarvoor 

diverse PJO’s zullen worden uitgenodigd. 

 

3. Een inzamelactie voor een goed doel organiseren. Als bestuurslid cultuur en maatschappij vind ik 

maatschappelijke inzet natuurlijk erg belangrijk, daarom zou ik graag een inzamelactie willen 

organiseren om ons op die manier ook concreet en zichtbaar in te zetten voor een goed doel. 

Op 15 juni doen we als DWARS mee aan de Nacht van de Vluchteling. Daarbij vroegen we aandacht voor 

de goede omgang met vluchtelingen en zamelden we geld in. 

 

4. Meer aandacht proberen te besteden aan speciale dagen aan de hand van een kalender. 

Onderwerpen waar we bij DWARS dit jaar extra aandacht aan hebben besteed zijn onder andere autisme 

(o.a. op Wereld Autisme Dag) en feminisme (Lezing Feminisme en Steden). 

Vice voorzitter 
Als vicevoorzitter heb ik Tom (de voorzitter) met plezier kunnen ondersteunen waar nodig. Mijn taak is 

vooral ook geweest om achter de schermen mee te denken met andere bestuursleden en de voorzitter. 

Ondersteuning Tijn 
Gedurende het jaar heb ik Tijn (promotie en ledenwerving) met veel plezier geholpen met het ontwerpen 

van afbeeldingen voor promotie. Dit was een goede samenwerking, we vulden elkaar mooi aan. 

 

Er is helaas nog geen verantwoording van de cultuurcommissie binnengekomen. 

 

Beste leden, 

Dit jaar is er helaas niet veel gebeurd binnen de DivCo. Helaas heeft de DivCo ook geen leden weten te 

krijgen. Toch is er wel iets gebeurd: er is een filmavond geweest, en komt er nog een fotowedstrijd! Deze 
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termijn zat natuurlijk ook vol met verkiezingen waarbij de DivCo mee heeft geholpen! Ik hoop voor 

volgend jaar dat de DivCo weer een echte active commissie word. Ik denk persoonlijk dat er gewoon 

meer reclame gemaakt moet worden! 

 

The International Commission (InterCom) had a quieter year in 2023-24. A national election followed by an 

European election within the same board year could have been a good opportunity for engaging more 

members with international backgrounds and developing closer ties with like-minded youth organizations 

in other countries. The personal availability of the Chair of the International Commission has been a key 

limiting factor. However, the Commission had success with some events.  

The International Commission introduced itself to (potential) new members in October in small groups. 

Many participants who attended the event mentioned being shocked by the national election results and 

felt spurred into political action. While not many international (potential) members attended, a lot of the 

Dutch participants expressed a strong interest in the international aspect of our activities, including 

greater exchange and cooperation with youths from other European countries. In the end, 10 people 

joined the International Commission WhatsApp group. 

On a personal level, I think I have unfortunately signed up for more responsibilities than I could handle. In 

the upcoming board year, I would like to remain very engaged in DWARS NHFL, but will let more capable 

people take over leadership responsibilities. 

 

De commissie lokale politiek heeft zich dit jaar (begonnen in de winter) gericht op het organiseren van een 

activiteit over het leren over de wallen.  

Hoewel de locatie, het plan en een route klaarstond, was het niet realistisch meer om de activiteit voor het 

nieuwe dwars jaar plaats te laten vinden. Dit in verband met de drukke agenda ivm de verkiezingen. 

Daarom dragen we alle informatie over naar de volgende commissie. 

Tevens hebben we een lid er bij gekregen. 

De zoekcommissie is helaas ook gedurende de tweede helft van het jaar vrij inactief geweest. Om 

verschillende redenen was niet ieder commissielid even actief betrokken bij de afdeling, waardoor het 
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uitvoeren van onze taken lastig werd. Wel hebben we oud-bestuursleden geattendeerd op de 

openstaande vacatures, maar daar is op het moment dat ik deze verantwoording schrijf nog niets uit 

voortgekomen.  

We zijn de bestuursleden die zich hebben beziggehouden met de zoektocht naar een nieuw bestuur erg 

dankbaar. En tegen degenen die nog twijfelen om zich aan te melden voor een bestuursfunctie of 

commissievoorzitterschap zeggen we: vooral doen! 

Inkomsten 
Omschrijving  Bedrag   Inkomsten  Verschil 

Kas  €              -     €              -     €                -    

Bijdrage DWARS landelijk  €  2.000,00   €     700,00   € (1.300,00) 

Donaties op rekening  €              -     €       76,21   €         76,21  

Donaties in kas  €              -     €              -     €                -    

Totaal  €  2.000,00   €     776,21   € (1.223,79) 

 

Uitgaven 
Omschrijving  Bedrag   Uitgaven  Resterend Uitgaven % 

Eigen evenementen  €     250,00   €       23,97   €      226,03  10% 

AAV  €       80,00    €         80,00  0% 

Vergaderingen  €       70,00    €         70,00  0% 

Algemene Acties  €       75,00   €       86,07   €       (11,07) 115% 

Nieuwe leden avonden  €     170,00   €       60,50   €      109,50  36% 

Gezamelijke evenementen  €     250,00   €          9,04   €      240,96  4% 

Commissies  €     400,00    €      400,00  0% 

Lidmaatschap ASVA  €       12,50   €       12,50   €                -    100% 

Onvoorziene kosten  €     102,50    €      102,50  0% 

Pandhuur  €     200,00    €      200,00  0% 

EHBO-cursus bestuur  €     230,00    €      230,00  0% 

Kosten afdelingsrekening  €     160,00   €       77,83   €         82,17  49% 

Totaal  €  2.000,00   €     269,91   €   1.730,09    
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De Kascommissie van DWARS Noord-Holland-Flevoland is op zaterdag 8 juni 2024 fysiek bijeengekomen 

om de financiële huishouding van de afdeling te controleren. De controle vond plaats in Eindhoven, Lab 

1, en werd bijgewoond door Gijs Broere en Wessel Fonck vanuit de Kascommissie en penningmeester 

Elise van Os. Kascommissielid Rijk van Beek heeft de boeken digitaal gecontroleerd.  

De Kascommissie heeft toegang gekregen tot alle financiële informatie zoals overboekingen, het overzicht 

van crediteuren en debiteuren, de facturen en het huidige saldo op de rekening. Hierbij zijn geen 

onregelmatigheden aangetroffen. De penningmeester heeft naar tevredenheid antwoord gegeven op de 

vragen van de commissie, en kon alle financiële beslissingen goed verantwoorden.  

 

De Kascommissie dankt Elise voor het goede financiële beleid en de wijze waarop hen de commissie 

betrekt bij financiële vraagstukken. De afdeling mag blij zijn met deze penningmeester!  

 

De Kascommissie,  

Wessel Fonck  

Rijk van Beek 

Gijs Broere 

Vragen aan kandidaten kun je stellen voor en op de vergadering. Dit kan via de website: 

dwars.org/nhfl/zomer-aav/vragen/. Wil je dat de antwoorden in de AAV-krant komen te staan, of is de 

vraag inhoudelijk of complex, stuur deze dan het liefst meer dan 48 uur voor de vergadering op. 

Je kunt je kandideren voor en op de vergadering. Dit kan bij de zoekcommissie. Wil je dat jij tijd hebt voor 

een goed gesprek met de Zoekcie, en/of dat jouw motivatie in de reader komt te staan? Kandideer je dan 

zo snel mogelijk. 

 

https://dwars.org/nhfl/zomer-aav/vragen/
mailto:zoekcommissie.nhfl@dwars.org
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Pelle Monnens 
Lieve DWARSers, 

 

Hierbij solliciteer ik graag naar de rol van voorzitter bij DWARS Noord-Holland Flevoland. 

De idealen van DWARS, met name het streven naar een eerlijkere en gelijke samenleving voor iedereen 

en de standvastigheid tegen klimaatverandering, zijn mijn grote inspiratiebronnen. Als voorzitter wil ik me 

hard maken voor Noord-Holland en Flevoland. Als doelstelling heb ik om daarbij iedereen te betrekken en 

me in te zetten voor verbinding in een samenleving die steeds meer lijkt te polariseren. 

  

Mijn naam is Pelle Monnens en ik ben 18 jaar. Ik woon in de Staatsliedenbuurt in Amsterdam. Ik heb 

momenteel 6 VWO afgerond en komend jaar zie ik voor mezelf een tussenjaar waarin ik me op 

verschillende manieren mijn bijdrage wil leveren aan Linkse idealen. Om zodoende mijn steentje bij te 

dragen aan een meer gelijke samenleving. De afgelopen jaren heb ik al aardig ervaring opgedaan met 

politiek in de praktijk. Drie jaar geleden ben ik op mijn school verkozen tot lid van de 

medezeggenschapsraad en daar vertegenwoordigde ik, met veel plezier en bevlogenheid, alle leerlingen 

van de school. Tevens ben ik verkozen tot voorzitter van de leerlingenraad.  

  

Daarnaast heb ik bij DWARS al aardig wat andere ervaring opgedaan. Twee jaar geleden heb ik als lid van 

de campagnecommissie van DWARS hard gewerkt aan de campagne voor de Provinciale 

Statenverkiezingen, Waterschapsverkiezingen en de Eilandsraadverkiezingen. Mijn bijdrage bestond 

bijvoorbeeld uit het schrijven van een wervende tekst voor de posters. Op het moment ben ik de 

voorzitter van de campagnecommissie van DWARS, waar we net een succesvolle campagne voor de 

Tweede Kamer en Europese verkiezingen achter de rug hebben. 

  

Mijn tussenjaar geeft me de tijd en ruimte om de functie als voorzitter te vervullen. Ik ben flexibel 

beschikbaar en kan niet wachten om veel activiteiten en andere plannen te organiseren en natuurlijk bij te 

wonen. Ik ben erg leergierig en een echte doorzetter bij het leren en aangaan van nieuwe ervaringen. 

 

Groetjes Pelle 
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Rens Calis 
 

Lieve DWARSers, 

 

Het afgelopen jaar zat ik met veel plezier in het afdelingsbestuur als algemeen bestuurslid en heb ik 

regelmatig nieuwe dingen geleerd, zoals het voorzitten van vergaderingen van de campagnecommissie, 

modereren bij een leuke campagneaftrap en het organiseren van twee grote debatten. Ik heb veel 

afwisselende dingen gedaan, van politici benaderen om met ons mee te gaan flyeren, tot het opbellen 

van nieuwe leden. Ook ben ik regelmatig bij bijeenkomsten van GroenLinks geweest om het jonge geluid 

te laten horen. Natuurlijk heb ik bij dit alles ook veel leuke mensen leren kennen! Sinds mijn goede eerste 

kennismaking met DWARS, twee jaar geleden, voel ik me thuis en heb ik gemerkt dat een bestuursjaar 

een heerlijke manier is om bezig te zijn met politiek. Daarom wil ik graag, ook met het oog op continuïteit, 

nog een jaar door in het afdelingsbestuur. 

 

Ik wil me kandidaat stellen voor de functie van secretaris omdat ik het belangrijk vind dat het bestuur een 

goede en degelijke basis heeft om vanuit te werken. Ik denk dat ik hiervoor kan zorgen omdat ik 

nauwkeurig ben, over uitstekende lees- en schrijfvaardigheden beschik en goed met privacygevoelige 

informatie om kan gaan. Bovendien heb ik afgelopen jaar al geassisteerd bij sommige secretaristaken, 

zoals notuleren, een vaste rubriek voor de nieuwsbrief schrijven en de website bijhouden. 

 

Naast mijn bezigheden voor DWARS doe ik van alles en nog wat: ik studeer psychologie, doe op 

meerdere plekken vrijwilligerswerk, volg het (politieke) nieuws op de voet en zit graag met m’n neus in de 

boeken. 

 

Ik kijk ernaar uit om me het komende jaar voor DWARS in te kunnen zetten. 

 

Hartelijke rode, groene, paarse (en alle andere kleuren van de regenboog) groeten, 

 

Rens Calis 
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Vita Davydova 
I am writing to express my interest in the positions of Treasurer and General Board Member (specifically 

international) of Dwars. I am a 22-year-old political science student currently living in Brussels, so I am 

unable to attend the GA in person. However, I will soon be moving back to Amsterdam to continue my 

studies after an exciting year working as a Campaign and Events Officer for FYEG, where I focused on the 

EU24 elections. I am very excited to get more involved with Dwars. 

Having previously lived in the Netherlands and volunteered with Dwars, I have a good understanding of 

the values and mission of our organisation. My involvement in European politics over the past year has 

also strengthened my commitment to green politics and provided me with invaluable political and 

organizational skills. I am now eager to apply these skills to local issues, as I believe they are just as 

important, if not more so, than European politics. 

I am particularly drawn to the Treasurer position because I believe that sound financial management is 

crucial for the success and sustainability of any organization. While I lack direct experience as a treasurer, I 

am eager to learn and am committed to handling the responsibility with diligence and transparency. 

My role at FYEG equipped me with a deep understanding of the European political landscape and 

enhanced my communication skills. These experiences have prepared me to effectively manage 

campaigns and events, and I am excited to bring these experiences back to Dwars as I return to 

Amsterdam. More specifically, these contributions could include fostering stronger collaboration, 

developing digital campaigns, organising fundraisers, and securing grants. 

Being part of the board is important to me because it offers the opportunity to engage deeply with local 

issues and to inspire and mobilize our members towards meaningful action. 

I am enthusiastic about the prospect of bringing my political, organisational, and green experience to the 

board of Dwars, and I am confident that I can make a positive impact. 

Thank you for considering my application. 

 

Warm regards, 

Vita Davydova 
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Ruud van Stralen 
 

Mijn naam is Ruud van Stralen, ik stel me graag beschikbaar als kandidaat voor algemeen bestuurslid. Ik 

hou me vooral bezig met cultuur, dit past ook heel erg bij mijn opleiding waar ik dit schooljaar mee 

gestart ben. Dit is namelijk docent muziek. Ik wil graag de cultuursector vertegenwoordigen bij deze 

organisatie.  

 

Ik en anderen waarmee ik op het DWARS congres heb gesproken zien een grote kans om leden te werven 

binnen de cultuursector. Ik hoop hier met de rest van het bestuur naar te kijken hoe we dit kunnen 

aanpakken. Ik heb hier zelf al naar gekeken op het Conservatorium van Amsterdam en zou graag namens 

DWARS met andere kunstinstellingen in gesprek gaan over de mogelijkheden bij hen.  

 

Ook al zit ik nog net geen maand bij DWARS ben ik erg enthousiast over deze organisatie en waar we 

voor staan. Ik hoop, als ik verkozen word anderen ook zo enthousiast te maken over ons. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Ruud van Stralen 

Vragen aan kandidaten kun je stellen voor en op de vergadering. Dit kan via de website: 

dwars.org/nhfl/zomer-aav/vragen/. Wil je dat de antwoorden in de AAV-krant komen te staan, of is de 

vraag inhoudelijk of complex, stuur deze dan het liefst meer dan 48 uur voor de vergadering op. 

Je kunt je kandideren voor en op de vergadering. Dit kan bij de zoekcommissie. Wil je dat jij tijd hebt voor 

een goed gesprek met de Zoekcie, en/of dat jouw motivatie in de reader komt te staan? Kandideer je dan 

zo snel mogelijk. 

Jonathan Krewinkel 
Mijn naam is Jonathan Krewinkel en ik zit in 4 Havo. Ik vind diversiteit erg belangrijk! Daarom ben ik erg 

blij dat er een diversiteitscommissie bestaat binnen DWARS. DWARS kan namelijk altijd diverser en 

inclusiever. In mijn vorige termijn is er flink campagne gevoerd om mensen naar de DivCo te krijgen, 

helaas tevergeefs, dus dat moet volgend termijn meer en beter. Dus sluit je aan bij de DivCo! 

https://dwars.org/nhfl/zomer-aav/vragen/
mailto:zoekcommissie.nhfl@dwars.org
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Voor de kascommissie worden Wessel Fonck en Stein Jonker voorgedragen. Andere voorgedragen 

kascommissie-leden zijn nog niet bekend. 

Voor de zoekcommissie wordt Frank Lemmers voorgedragen. Andere voorgedragen zoekcommissie-leden 

zijn nog niet bekend. 

Je kunt tot op de vergadering wijzigingsvoorstellen indienen. Dit kan via de website: 

dwars.org/nhfl/zomer-aav/wijzigingsvoorstellen/. 

Voorstel 1: Binding en werving 
Indiener: Het bestuur 

Punt 5: 

Huidige tekst: 

DWARS Noord-Holland – Flevoland voert actief beleid op ledenbinding en ledenwerving, waarbij 

diversiteit en inclusiviteit belangrijke uitgangspunten vormen. 

Te vervangen door: 

DWARS Noord-Holland – Flevoland voert actief beleid op ledenbinding en ledenwerving, waarbij 

diversiteit en inclusiviteit belangrijke uitgangspunten vormen, en de volgende doelen gelden: 

a) Meer leden worden met een duidelijke motivatie direct lid van onze afdeling, in plaats van leden 
die indirect lid worden van ons bij een GroenLinks-lidmaatschap; 

b) Er komt een enthousiaste en omvangrijke groep actieve leden, die voor genoeg aanwas zorgt bij 
activiteiten en vacatures van de afdeling; 

c) Naast Amsterdam vormt Almere de tweede kern van de afdeling, van waaruit leden kunnen 
worden geworven en gebonden, en van waaruit de afdeling opereert. 

Toelichting: 

Met dit wijzigingsvoorstel worden duidelijkere doelen geformuleerd op het gebied van het werven en 

binden van (nieuwe) leden. Sinds de coronacrisis is het DWARS Noord-Holland – Flevoland nog niet gelukt 

om een groot en duurzaam ledenkader op te bouwen, waardoor het nodig is om hier preciezer beleid op 

te voeren. Daarnaast moeten we sinds onze naamswijziging ook buiten Amsterdam en omstreken kijken; 

in Almere hebben we al goede contacten met de GroenLinks-fractie aldaar, en liggen er veel 

mogelijkheden om nieuwe leden te werven. Met dit wijzigingsvoorstel leggen we de doelstellingen vast in 

https://dwars.org/nhfl/zomer-aav/wijzigingsvoorstellen/
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het handvest voor de komende jaren, en kunnen we gerichter te werk gaan in de overdracht richting het 

nieuwe bestuur. 

Bestuursadvies: Omdat het bestuur dit voorstel zelf heeft ingediend zal het geen advies geven. 

Voorstel 1: Puntenmarkt 
Indiener: Het bestuur 

Hoofdstuk 8, onder punt 52: 

Punt toevoegen: 

Leden kunnen via de puntenmarkt die elke vergaderweek geopend wordt agendapunten inbrengen voor 

de open vergadering. De mogelijkheid en uitleg hiervoor staan duidelijk op de aanmeldpagina voor de 

open vergadering. 

Toelichting: 

Deze nieuwe agenda-opzet, die sinds de tweede helft van ons bestuursjaar al in gebruik is, zorgt ervoor 

dat jullie, de leden, meer inspraak kunnen krijgen en laagdrempeliger mee kunnen doen aan de open 

vergadering. Daarnaast helpt dit het bestuur om te prioriteren, efficiënter te vergaderen en meer vooruit 

te denken in aanloop naar de open vergadering. Hoewel nog geen leden gebruik hebben gemaakt van 

deze opzet, geloven wij er in dat het belangrijk is om deze laagdrempeligheid te behouden voor de 

komende jaren en de opzet dus vast te leggen in het afdelingsreglement. 

Bestuursadvies: Omdat het bestuur dit voorstel zelf heeft ingediend zal het geen advies geven. 

Voorstel 2: Laat de regio’s niet verdwijnen 
Indiener: Het bestuur 

Hoofdstuk 6, punt 42f 

Verwijderen 

Toelichting: 

Het afdelingsbestuur heeft met de WhatsApp-community de regiogroepen weer een zetje gegeven. Het 

lijkt het afdelingsbestuur verwarrend, onwenselijk en onnodig als regiogroepen automatisch worden 

opgeheven. We willen dat regiogroepen een stabiele basis zijn voor leden uit de regio’s die onze afdeling 

rijk is. 

Bestuursadvies: Omdat het bestuur dit voorstel zelf heeft ingediend zal het geen advies geven. 
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Voorstel 3:Verbetering gebied regiogroep 
Indiener: Het bestuur 

Hoofdstuk 6, punt 42 

Huidige tekst: 

zoals beschreven in in artikel 3, lid a 

Te vervangen door: 

in het afdelingsgebied 

Toelichting: 

Verbetering vanwege het nieuwe artikel 3. Deze tekst is ook duidelijker. 

Bestuursadvies: Omdat het bestuur dit voorstel zelf heeft ingediend zal het geen advies geven. 

Je kunt tot op de vergadering moties indienen. Dit kan via de website: dwars.org/nhfl/zomer-aav/moties/. 

Op dit moment zijn er nog geen moties ingediend. 

https://dwars.org/nhfl/zomer-aav/moties/

